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Abstract (en)
The facility has a frame, a floor (6) and a cleaning device for cleaning the floor (6). The device comprises a supply pipe for supplying water and a
nozzle (13) for distributing water. The nozzle is connected to the pipe and opens out in the vicinity of the floor (6). The nozzle comprises a neck (14)
having two opposite converging surfaces (16, 17). One of the surfaces (16, 17) is formed by the frame (2).

Abstract (fr)
Sanitaire (1) ayant un bâti (2), un plancher (6) ainsi qu'un dispositif de nettoyage (9) dudit plancher (6), ce dispositif (9) comportant un conduit (9,
10) d'alimentation en eau et une buse (13) de distribution de l'eau, raccordée audit conduit (10, 11) et débouchant au voisinage du plancher (6),
ladite buse (13) comportant un goulet (14) présentant deux surfaces (16, 17) en regard convergentes, dont l'une au moins est formée par le bâti (2)
du sanitaire (1). <IMAGE>
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